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Abstract (en)
In an apparatus for compressive shrinking of flat or tubular textile knitwear, on which the knitwear is shrunk in a shrinking channel (11) formed by a
shrinking roller (14) and a shrinking cloth (12) partly surrounding this roller, the shrinking roller (14) is covered with a covering 15 that is elastic in
radial direction, advisably with a surface made of felt or wool, for improving the roller-facing surface of the knitwear, so that the knitwear is worked
simultaneously from both sides by e.g. felt surfaces and thereby compressively shrunk. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Krumpfen textiler offener oder schlauchförmiger Maschenware, bei der die Maschenware in einem von einer Krumpfwalze
(14) und einem diese Walze teilweise umschlingenden Krumpftuch (12) gebildeten Krumpfkanal (11) gekrumpft wird, ist die Krumpfwalze (14) zur
Verbesserung der walzenseitigen Oberfläche der Maschenware mit einem in Radialrichtung elastischen Belag (15), zweckmäßig mit einer von
Falz oder Wolle gebildeten Oberfläche, bespannt, so daß die Maschenware gleichzeitig beidseitig von z.B. Filzflächen bearbeitet und dadurch
kompressiv gekrumpft wird. <IMAGE>
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